

# **NOUVEL HAY** MAGAZINE

*SANS FRONTIÈRES*

## **EliseCare a Addis Abeba en Ethiopie**

Mission Ethiopia - May 2023

Our warmest thanks go to the **Ethiopian Embassy in France**, **Ethiopian Airlines** and the **French Embassy in Ethiopia** for their support and assistance with humanitarian airfreight alongside Elisecare.



It was a successful mission for the plane that left the Toulouse warehouse for Ethiopia on April 28 with several dozen pallets of essential goods.



Here are a few images from the first distribution to Mother Teresa's sisters in Addis Ababa. Thanks to Danone and Etam, who supplied us with several tons of milk and clothing for young mothers and their babies who are victims of violence. Other companies such as BIC, Clairefontaine, Fragonard, Intermarché, Payot and Symrise enabled us to prepare dignity and hygiene kits for the women. Thanks also to PDI, Securimed, Thermofina, Tulipe and the American Hospital, who made it possible to equip the dispensaries.



Thanks to all of you! Every donation helps us to help more people, and thanks to you, we are able to provide real support to the people on site. Other distributions will follow in the coming days all over Ethiopia.

In France, other containers are also being prepared with the help of Bolloré Logistics and Capucine Ravion, logistics partners essential to the smooth running of these humanitarian convoys.



And a huge thank you to all of you who make this adventure possible.

[Donate to Ethiopia](#)

How can I make a donation?

- **By cheque** payable to Elisecare at 28, boulevard Vaugirard 75015, Paris.
- **Online**, via the HelloAsso platform, by clicking on the button above.

As Elisecare is recognized as an organization of general interest, your donations are eligible for a tax deduction. To benefit from this, simply attach to your tax return the tax receipt which will be sent to you after receipt of your donation.

Keep up to date with our actions and news,  
follow us on social networks!



© 2023 Elisecare

Nous remercions chaleureusement l'**Ambassade d'Éthiopie en France**, **Ethiopian Airlines**, et l'**ambassade de France en Ethiopie** pour leur soutien et leur accompagnement pour le fret aérien humanitaire aux côtés de Elisecare.



C'est une mission réussie pour l'avion qui a quitté l'entrepôt de Toulouse vers l'Éthiopie le 28 avril dernier avec plusieurs dizaines de palettes de produits de première nécessité.



Voici quelques images de la première distribution chez les sœurs de Mère Teresa à Addis Abeba. Merci à Danone et Etam qui nous ont fourni plusieurs tonnes de lait et vêtements pour les jeunes mamans et leurs bébés victimes de violences. D'autres maisons telles que BIC, Clairefontaine, Fragonard, Intermarché, Payot, Symrise nous ont permis de préparer des kits de dignité et d'hygiène pour les femmes. Merci également à PDI, Securimed, Thermofina, Tulipe et l'hôpital américain qui ont rendu possible l'équipement des dispensaires.



Merci à vous tous ! Chaque don nous aide à aider davantage de personnes, et grâce à vous, nous arrivons à apporter un soutien réel aux populations sur place. D'autres distributions vont suivre dans les jours qui viennent, sur tout le territoire national.

En France d'autres containers sont également en préparation grâce à l'aide de Bolloré Logistics et Capucine Ravion, partenaires logistiques indispensables au bon déroulement de ces convois humanitaires.



Egalement un immense merci à vous tous qui rendez cette aventure possible.

[Faire un don pour l'Éthiopie](#)

**Comment faire un don ?**

• **Par chèque** à l'ordre de Elisecare au 28, boulevard Vaugirard 75015, Paris.

• **En ligne**, via la plateforme HelloAsso, en cliquant sur le bouton ci-dessous.

Elisecare étant reconnue d'intérêt général, vos dons ouvrent droit à une réduction d'impôt. Afin d'en bénéficier, il suffit de joindre à votre déclaration d'imposition le reçu fiscal qui vous sera adressé après réception du don.

**Pour être tenu au courant de nos actions et de notre actualité,  
suivez nous sur les réseaux sociaux!**



photo : D.R.